工程师回应工程伦理规范必要性理由2016-5-12
The Necessary Reasons of Engineers Response to the Engineering Ethical Norms
	1.需要，这是任何职业都需要去遵从的

	Any occupations need to obey the ethical norms. 

	2.我认为本职业非常需要伦理规范或伦理章程，因为伦理规范或章程是对工程师自身的约束，是对本职业的道德行为做标准规范，只有在这些规范下，我们才不会逾越伦理，放纵自己
[bookmark: OLE_LINK1][bookmark: OLE_LINK2]I think our profession definitely needs the ethical norms and ethical codes, because the ethical norms and codes are the constraints on engineers, and are also the normative standards on the professional moral behaviors. Only under these norms, we will not go beyond the ethics and yield ourselves up. 

	3.需要，没有规矩不成方圆
Nothing can be accomplished without norms or standards.

	[bookmark: OLE_LINK3][bookmark: OLE_LINK4]4.需要，这是每一位工程师应该知道和遵守的，是对这个职业的负责，也是对自己的负责

	Every engineer need to know and obey the ethical norms. It is to take responsibility for the profession, and take responsibility for yourself. 

	5.需要！伦理规范或伦理章程能规范工程师的职业操守与行为准则

	The ethical norms and ethical codes can standardize engineers’ professional integrity and behaviors. 

	6.是，不能违背人类发展的基本规律，不能制造污染，生物技术类工程师不能制毒等
Engineers cannot break the basic laws of human development, cannot make pollution, biotechnological engineers cannot produce drugs, etc.

	7.需要，这是每位工程师应该遵守的，对自己负责
Every engineer should obey, and take responsibility for yourself. 

	8.需要，因为每一个人都需要职业规范，有了章程才能更好的从事一项工作
Because everyone needs the professional norms, with the rules people can do the job well. 

	9.作为工程师需要伦理规范，或伦理章程，这样才能从更多方面规范工程师的行为
[bookmark: _GoBack] 

	10.特定的行业需要
Particular industry needs.

	[bookmark: OLE_LINK5][bookmark: OLE_LINK6]11.需要，因为是人类

	Because it is human.

	12.需要，最基本的职业道德
The most basic professional ethics. 

	13.有必要，伦理是素质的必要条件
Ethic is the necessary condition of human quality.

	14.各行各业都需遵守伦理规范和伦理章程，各行各业技术标准同样依据伦理章程而定
All walks of life need the ethical norms and ethical codes, and the technical norms are also based on the ethical codes.

	15.需要，因为人是事物发展的重要原因

	Because human is the significant reason of things development.

	16.需要，工程师不光要技术上领先，思想上道德上也要超前
Engineers pioneer not just being advanced in technology, but also being good in ideology and morality. 

	17一定程度上需要，但可操作性不强
In a certain extent, but the effectiveness is not strong.

	18.需要，只有遵守良好的伦理规范，或伦理章程，才能遵守职业操守
Only obey good ethical norms and ethical codes, can behave in the professional integrity. 

	19.需要，项目实施过程中，除了规范要求以外，更应该要求个人的素质去规范
In the process of project implementation, except the code requirement, it should also require the personal quality to standardize behaviors.

	20.要，做人更重要
Be a man is more important.

	21.任何职业都需要
Any profession is needed. 

	22.需要，伦理规范和章程是每个行业正常运行和发展的重要保障
Ethical norms and codes are the important safeguards of every industry’s normal operation and development. 

	23.只有在一个良好的环境中，本职业工程师才会真正取得认同和尊重
Only in the favorable environment, engineers can gain recognition and respect. 

	24.十分需要，人际关系非常重要，在某些方面是决定因素
Interpersonal relationship is very important; in some ways it is the determining factor. 

	[bookmark: OLE_LINK7][bookmark: OLE_LINK8]25.主要是出了相应的规范或章程，由谁负责监管，是否具有法律效力还是只是一个普通的行为准则，以及由谁制定，是否符合每个行业的具体情况
It mainly put forward the corresponding norms and codes, which person should be responsible for the supervision, whether it has the legal effect or just a common behavior, it is formulated by whom and whether it is in compliance with the specific circumstances of each industry.

	26.需要，无规矩不成方圆

	Nothing can be accomplished without norms or standards.

	27.需要,项目实施过程中除了规范标准去实现约束以外，更多的应该靠个人素质、自觉性去工作，而不是用死的制度去管活的人。
Besides code standards to realize the implementation of constrains in the process of project implementing, it should rely more on the personal quality, and their work consciousness, rather than use the fixed system to manage people.

	28.需要，规范个人职业
Norm personal profession. 

	29.需要。那是大的，方向性的。
That is large and directional. 

	30.我认为本职业需要伦理规范或伦理章程，工程职业社团及其伦理章程在促进工程伦理建设方面的地位和作用，主要取决于工程职业社团的性质和立场，因为它决定了其理想目标、运作模式以及制定伦理章程的目的和内容等。工程职业社团要在促进工程伦理建设方面发挥积极作用，它必须以公众的利益为己任，有符合时代要求的职业理想和道德理想，采取公正的立场来处理相关问题，加强自身建设，并以积极主动的态势为其理想竭尽全力。工程伦理章程要在促进工程伦理建设方面发挥积极作用，它就必须是为了实现职业理想及道德理想而制定，并包含道德底线和道德理想两部分内容，不断地从广度、深度、精度等方面使之得到改进和完善。实现职业理想及道德理想是工程职业社团及其伦理章程存在的根本
I think the ethical norms and ethical codes are needed for the position. The position and effect of engineering professional association and its ethical codes on promoting the construction of engineering ethics mainly depends on the nature and position of engineering professional association because it determines the ideal goal, the operation mode, the purpose and content of the formulated regulation. The engineering professional association should play an active role in promoting the construction of engineering ethics, it must take the interests of public responsibility as its own responsibility, have the career ideal and moral ideal in accordance with the requirements of the times, deal with related issues with fair standpoint, strengthen self construction, and try its best to realizing the ideal with positive state. The engineering professional association should play an active role in promoting the construction of engineering ethics, and it must be made for the realization of professional ideal and moral ideal, including two aspects of moral bottom line and moral ideal. It should be improved and perfected from the aspects of breadth, depth and accuracy continuously. The realization of professional ideal and moral ideal is a basic for the existence of engineering professional association and its ethical codes.

	31.需要，但不一定能起到什么作用。是否遵守伦理道德规范与个人素质、个人修养相关，有时还与经济利益相关。
But it is not sure what role it would play. Whether obey the moral ethics is related to the personal quality, personal cultivation, and sometimes it is also related to the economic interest. 

	32.需要建立, 是工程师执业组成的一部分，如果连伦理信仰都丧失了，怎么确保工程质量达标。
It is a part of the practice for the engineer, how to ensure the quality of the project if the ethical beliefs are lost.

	33.需要，要有责任感
Be responsible.

	34.应该需要伦理规范和章程，因为任何职业、任何职位都有相应的自行体系的伦理规范和职业道德，应该符合正常规律去遵守。
Ethical norms and codes should be required, because the corresponding ethical norms and professional ethics are existed in any position and it should be complied in accordance with normal rules.

	35.需要，理论来源于实践。

	The theory comes from practice.

	36.因为人有好坏，也有自觉跟不自觉的。有了这些来限制哪些思想不正的很有必要。
There are not only good or bad people, but also people have conscious or unconscious. It’s necessary to have these rules to restrict the illicit thoughts.

	37.需要，我们工程师（生产人员），不仅是要生产产品，还要生产合格的产品，所以遵守这些规范和章程是很有必要的。
Our engineers (production personnel) not only have to produce products, but also to produce qualified products, so it is necessary to comply with these norms and codes.

	38.需要，因为现在有太多的工程师为了眼前利益抛弃这些了，为了行业的稳定、正规，公司的正常发展，所以还是得好好遵守的。
Because there are too many engineers abandon these interests for the immediate interests now, we still have to follow these rules for the stability and normalization of industry and the normal development of the company.

	[bookmark: OLE_LINK9][bookmark: OLE_LINK10]39.需要，有制度有规范才有企业形象，为了让企业形象在客户心中根深蒂固，必要要有这些才把控。
The corporate image can only be existed with systems and regulations, and it is necessary to have these to control in order to make the image of the enterprise deeply rooted in the minds of customers.

	40.需要的。涉及到公平公正
Involves the justice and equity.

	41.应该要，但不见得就执行的好
But it is not necessarily implementing well. 
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The Necessary Reasons of Engineers Response to the 

Engineering Ethical Norms 

1.需要，这是任何职业都需要去遵从的 

Any occupations need to obey the ethical norms.  

2.我认为本职业非常需要伦理规范或伦理章程，因为伦理规范或章程是对工程师自身的约束，是对本

职业的道德行为做标准规范，只有在这些规范下，我们才不会逾越伦理，放纵自己 

I think our profession definitely needs the ethical norms and ethical codes, because the ethical norms and 

codes are the constraints on engineers, and are also the normative standards on the professional moral 

behaviors. Only under these norms, we will not go beyond the ethics and yield ourselves up.  

3.需要，没有规矩不成方圆 

Nothing can be accomplished without norms or standards. 

4.需要，这是每一位工程师应该知道和遵守的，是对这个职业的负责，也是对自己的负责 

Every engineer need to know and obey the ethical norms. It is to take responsibility for the profession, and 

take responsibility for yourself.  

5.需要！伦理规范或伦理章程能规范工程师的职业操守与行为准则 

The ethical norms and ethical codes can standardize engineers’ professional integrity and behaviors.  

6.是，不能违背人类发展的基本规律，不能制造污染，生物技术类工程师不能制毒等 

Engineers cannot break the basic laws of human development, cannot make pollution, biotechnological 

engineers cannot produce drugs, etc. 

7.需要，这是每位工程师应该遵守的，对自己负责 

Every engineer should obey, and take responsibility for yourself.  

8.需要，因为每一个人都需要职业规范，有了章程才能更好的从事一项工作 

Because everyone needs the professional norms, with the rules people can do the job well.  

9.作为工程师需要伦理规范，或伦理章程，这样才能从更多方面规范工程师的行为 

  

10.特定的行业需要 

Particular industry needs. 

11.需要，因为是人类 

Because it is human. 

12.需要，最基本的职业道德 

The most basic professional ethics.  

13.有必要，伦理是素质的必要条件 

Ethic is the necessary condition of human quality. 

14.各行各业都需遵守伦理规范和伦理章程，各行各业技术标准同样依据伦理章程而定 

All walks of life need the ethical norms and ethical codes, and the technical norms are also based on the 

ethical codes. 

15.需要，因为人是事物发展的重要原因 

Because human is the significant reason of things development. 

16.需要，工程师不光要技术上领先，思想上道德上也要超前 

Engineers pioneer not just being advanced in technology, but also being good in ideology and morality.  

17一定程度上需要，但可操作性不强 

In a certain extent, but the effectiveness is not strong. 

18.需要，只有遵守良好的伦理规范，或伦理章程，才能遵守职业操守 

Only obey good ethical norms and ethical codes, can behave in the professional integrity.  

19.需要，项目实施过程中，除了规范要求以外，更应该要求个人的素质去规范 

In the process of project implementation, except the code requirement, it should also require the personal 

quality to standardize behaviors. 

20.要，做人更重要 

Be a man is more important. 

